
Finansudvalget

Til: Statsministeren

Dato: 31. august 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål AÆ
Er statsministeren enig, i at det ikke var sandt da statsministeren mandag den
28. august 2017 udtalte til Danmarks Radio, at ”Dem, der relativt får den stør-
ste skattelettelse med det, vi lægger frem i morgen, er folk på almindelige
overenskomstmæssige vilkår. Det er for eksempel en HK’er,«”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pelle Dragsted (EL), Benny Engelbrecht
(S), Josephine Fock (ALT) og Lisbeth Bech Poulsen (SF).

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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